
Kristus nam pove, 
kdo je človek v resnici 

in kaj mora storiti,
da bo resnično človek. 
Kristus nam kaže pot 

in ta pot je resnica. 
Viktor E. Frankl
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oznanilo
Mr 6,7–13 
NIKOGAR NE MOREMO PRISILITI, 
DA BI NAS SPREJEL
Jezus pokliče svoje učence in jih pošlje 
z jasnimi in natančnimi pravili. Jezus 
kot dober pastir, pedagog, učence pošl-
je živet gostoljubnost. Pravi jim, naj os-
tanejo tam, 
kjer jih 
bodo spreje-
li. Pošlje jih, 
naj se nauči-
jo eno od 
temeljnih karakteristik verne sk-
upnosti. Kristjan je tisti, ki se je 
naučil gostoljubnosti, sprejemanja.
Jezus jih ne pošlje kot mogočnike, kot 
lastnike, poglavarje, zadolžene za pos-
tavo in pravila. Ravno nasprotno, po-
kaže jim, da je kristjanova pot spreme-
niti srce. Gospod pa nam jasno pravi: v 
logiko evangelija se ne more prepričati z 
argumenti, strategijami, taktikami, am-
pak tako, da se naučimo gostoljubnosti.
Mnogokrat pozabimo, da obstaja zlo, 



ki je pred našimi grehi. Obsta-
ja korenina, ki povzroča veliko,  
veliko škode, ki tiho uničuje 
mnoga življenja. Obstaja zlo, ki 
si počasi naredi gnezdo v našem 
srcu in jé našo življenjsko moč. 
To je »osamljenost«. Osaml-
jenost, ki ima lahko veliko ra-
zlogov, veliko povodov. Kako 
uničuje življenje! Kako nam ško-
duje! Ločuje nas od drugih, od 
Boga, od skupnosti. Zapira nas 
vase. Zato je lastno Cerkvi, ma-
teri, da se učimo  živeti bratstvo 
z drugimi. Bratsko sprejemanje 
je najboljše pričevanje o tem, 
da je Bog Oče, kajti, kot je rekel 
Jezus, »po tem bodo vsi spozna-
li, da ste moji učenci, če boste 
med seboj imeli ljubezen«.
Bog se nikoli ne pusti premaga-
ti v gostoljubnosti, zato pošilja 
svojega Sina, ga podarja, izroča, 
deli, da bi se naučili pot bratst-
va. To je dokončno novo obzorje, 
nova Beseda za mnoge situacije 
izključevanja, razkrajanja, zapr-

tosti, izoliranosti. Je nova Bese-
da, ki razbije tišino osamljenosti.
Eno je gotovo: nikogar ne more-
mo prisiliti, da bi nas spre-
jel in gostil. A kako lepo si je 
predstavljati naše župnije, sk-
upnosti, kapele, kraje … kot 
različna središča srečevanja 
in povezanosti med nami in 
Bogom.        Po: E. Mozetič

Tisti čas je Jezus poklical 
k sebi dvanajstére in jih 
začel pošiljati po dva in dva. 
Dajal jim je oblast nad 
nečistimi duhovi in jim naróčil, 
naj razen palice 
ne jemljejo na pot ničesar, 
ne kruha ne popotne torbe 
ne denarja v pasu, 
obujejo naj sandale in 
naj ne oblačijo dveh oblek. 
Če vas kakšen kraj 
ne sprejme 
in vas ne poslušajo, 
pojdite od tam in 
si otresite prah z nog, 
njim v pričevanje.   Mr 6,7–9.11



SVETE MAŠE
NEDELJA, 14. julij 2024
   15. nedelja med letom
8.00 za + iz družine Raščan
9.30 za + iz družine Štesl

NEDELJA, 21. julij 2024
   16. nedelja med letom
8.00 za + duhovnika in skladatelja  
        Avgusta Ipavec
9.30 za + iz družine Hren

NEDELJA, 28. julij 2024
   17. nedelja med letom
8.00 mašni namen še ni določen
9.30 za zdravje in spravo

NEDELJA, 04. avgust 2024
   18. nedelja med letom
v cerkvi Srca Jezusovega
NI SVETE MAŠE / dopust / 2.

NEDELJA, 11. avgust 2024
   19. nedelja med letom
8.00 za + iz družine Raščan
9.30 mašni namen še ni določen

NEDELJA, 15. avgust 2024
   Marijino vnebovzetje
8.00 mašni namen še ni določen
9.30 mašni namen še ni določen

NEDELJA, 18. avgust 2024
   20. nedelja med letom
8.00 za + duhovnika in skladatelja  
        Avgusta Ipavec
9.30 za zdravje / družina Oswald

»In čudil se je 
njihovi neveri.« (Mr 6,6)
Kristusovi čudeži, ki jih je sto-
ril, niso izkazovanje moči, tem-
več znamenja Božje ljubezni, 
ki se udejanji tam, kjer se 
ta sreča s človekovo vero.
Medtem ko mi vedno iščemo 
druga znamenja, druge čudeže, 
ne opazimo, da je resnično 
znamenje on, Bog, ki je post-
al meso, in da je on največji 
čudež vsega vesolja, saj njego-
vo srce in njegovo obličje vse-
buje v sebi vso Božjo ljubezen. 
Zdi se, da je moral Jezus dati po-
vod, kot pravimo, za negativni 
sprejem v Nazaretu. Vendar pa 
na koncu pripovedi najdemo 
opombo, ki pravi ravno nasprot-
no. Evangelist namreč piše, da 
se je Jezus čudil njihovi neveri. 
Stremljenju krajanov, ki so se 
pohujšali, sledi Jezusovo čuden-
je. Tudi on se je v nekem smis-
lu pohujšal. Kljub temu da je 
vedel, da noben prerok ni do-
bro sprejet v domačem kraju, 
je ostala zanj zakrknjenost src 
domačinov zagrnjena, nedost-
opna: Kako to, da ne prepoz-
najo luči Resnice? Zakaj se ne 
odprejo Božji dobroti, ki jo je 
želel deliti z našo človeškostjo? 
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Ste se danes 
že nasmejali?

NIKOLI SAMI V SKUŠNJAVI
Če z besedami
»Ne vpelji nas v skušnjavo«
prosiš, da bi ti bile 
prihranjene pretežke preizkušnje, 
se spomni, da Bog nikoli ne bo dopustil, 
da bi bil preizkušen čez svoje moči.

Če z besedami
»Ne vpelji nas v skušnjavo«
prosiš, da ne bi ostal sam v preizkušnjah, 
pred katere te vsak dan postavlja življenje, 
se spomni, da te Bog ne bo pustil samega, 
niti če bi se ti odločil, da boš bežal od njega.

In kadar prosiš
»Reši nas hudega«, 
ne pozabi, 
da nihče ni močnejši od Boga.
Če ostaneš z njim, 
nihče ne bo močnejši od tebe.

POROKA – »Peter, zdaj že kar 
dolgo časa hodiva skupaj. Ali ne 
bi bil čas, da sem poročiva?« – 
»Zakaj vendar? Naj bova še vsaj 
nekaj časa srečna!«

ZASTAVA – Moški vstopi v 
trgovino in pravi: »Rad bi imel 
rumeno italijansko zastavo.« – 
»Rumeno?!? Žal imamo samo 
belo, rdečo in zeleno,« odvrne 
prodajalec. – »Oh, no prav, po-
tem pa mi dajte zeleno.«


